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Številka: 900-4/2023/2 
Datum: 27. 3. 2023 

 
ZAPISNIK 

2. seje Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice v šolskem letu 2022/2023, 

ki je potekala dne 22. 3. 2023 ob 18.00 v zbornici šole 

 

Prisotni člani: Natalija Bohinc Zaveljcina, Ksenija Vilman Jereb, Tea Jan, Katja Medja, Markelj 

Frančišek, Nadja Tratnik, Denis Medja, Janez Mulej, Teja Marković, Polona Škufca, Suzana 

Kmet, Nanika Fajfar, Seida Novak, Petra Razinger, Anita Vogrinčič, Ahmed Pašič, Alenka 

Omerzel, Daliborka Vukeljić 

Opravičeno odsotni člani: Anel Latifović 

Odsotni člani: Lucija Pšenica, Klara Iskra, Dimitrij Lokovšek, Sanela Hodžič 

Gostje: Martina Šorn, Milan Hlade, Iza Grintov, Sanda Zupan, Sabina Kermc, Metka Rabič Por. 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika 1. seje Sveta Staršev OŠ Koroška Bela Jesenice za šolsko leto 

2022/2023 

3. Predstavitev učno-vzgojnih rezultatov po koncu 1. ocenjevalnega obdobja 

4. Tekoče zadeve 

5. Predlogi, pobude in vprašanja 

6. Razpis za ravnatelja – oblikovanje mnenja o kandidatki 

 

K točki 1 Potrditev dnevnega reda 

 

Svet staršev se seznani z dnevnim redom. 

 

SKLEP k točki 1: Vsi prisotni člani Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice so potrdili dnevni 

red 2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23. 

 

K točki 2 Pregled zapisnika 1. seje Sveta Staršev OŠ Koroška Bela Jesenice za šolsko leto 

2022/2023 



 

Svet staršev se seznani z zapisnikom 1. seje Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice za šolsko 

leto 2022/2023. G. Mulej je podal pripombe na osnutek zapisnika, vendar niso bile 

prepoznane kot vsebinske, tako da se ne vključijo v zapisnik. 

SKLEP k točki 2: Vsi prisotni člani Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice so potrdili zapisnik 

1. seje. 

K točki 3 Predstavitev učno-vzgojnih rezultatov po koncu 1. ocenjevalnega obdobja 

V. d. ravnateljica ga. Sanda Zupan predstavi učno-vzgojne rezultate po koncu 1. ocenjevalnega 

obdobja. Na OŠ Koroška Bela Jesenice se trenutno šola 464 učencev. Od tega je 89,44% 

učencev pozitivnih, 11,64% zelo uspešnih in 10,56% negativnih. 

RAZREDNA STOPNJA: 

Na razredni stopnji je 276 učencev: 

- 270 je pozitivnih, 

- 6 je negativnih, 

- 21 je zelo uspešnih, 

- 10 jih ima DSP, 

- 4 se šolajo na domu. 

 

PREDMETNA STOPNJA:  

Na predmetni stopnji je 188 učencev: 

- 145 je pozitivnih, 

- 43 je negativnih, 

- 22 je komaj pozitivnih, 

- 33 je zelo uspešnih, 

- 24 jih ima DSP, 

- 1 se šola na domu. 

Opaziti je, da se v 6. razredu učencem učni uspeh nekoliko poslabša. 

G. Mulej pove, da so se na roditeljskem sestanku pogovarjali o razlogih za poslabšanje učnega 

uspeha. Razredničarka jim je povedala tudi, da je sodelovanje med učitelji razredne in učitelji 

predmetne stopnje slabo. V. d. ravnateljica odgovori, da se strokovni delavci o problematiki 

veliko pogovarjajo in, da iščejo rešitve.  

 

G. Pašić postavi vprašanje, če ima vodstvo informacije, ali so v uspehu naše šole kakšna 

odstopanja od nacionalnega povprečja. V. d. ravnateljica odgovori, da teh informacij nima.  

 

K točki 4 Tekoče zadeve 



 

1. Vzgojni načrt 

Vzgojni načrt je hotel preurediti že prejšnji ravnatelj. V. d. ravnateljica ga. Zupan je projekt 

prevzela. Gre za projekt, ki ga izvajajo zunanji strokovnjaki, ki bodo pregledali trenutni 

vzgojni načrt in nato podali predloge za preoblikovanje.  Vodstvo šole se bo nato odločilo, 

ali prevzame spremembe načrta v celoti ali samo nekatere dele. 

2. Učni čebelnjak  

G. Hlade je prestavil projekt postavitve učnega čebelnjaka in načrtovane dejavnosti 

povezane z novo pridobitvijo. Okrog panjev bo postavljena varnostna ograja. Učenci bodo 

imeli možnost hoditi na čebelarski krožek oz. na izbirni predmet. Vodil ju bo učitelj Milan 

Hlade. RAGOR bo v okviru tega projekta v šolskem okolišu posadil še drevesa in 

medonosne rastline. V primeru odsotnosti g.Hladeta skrb za čebelnjak prevzamejo člani 

Čebelarskega društva Jesenice. 

G. Mulej izrazi pomisleke glede primernosti lokacije čebelnjaka, zanima ga tudi način 

oskrbe čebel med počitnicami in kako je šola pripravljena na morebitne zaplete ob pikih 

čebel. Ga. Por pojasni, kako imajo na šoli urejene aktivnosti povezane z znanimi alergijami 

učencev. 

Ga. Fajfar predlaga, da šola zaradi dodatne varnosti zbere informacije, kateri učenci imajo 

alergijo na čebelji pik.  

Učitelj Milan Hlade pove, da ima v Sloveniji približno 200 šol v svoji bližini postavljen 

čebelnjak in, da nobena šola ne poroča o večjih težavah. 

3. Dan odprtih vrat 

Dan odprtih vrat na OŠ Koroška Bela Jesenice bo potekal 18. 4. 2023. Ta dan bo pouk 

organiziran popoldne, podaljšano bivanje pa dopoldne. Ob 16.30 bo za starše organizirano 

izobraževanje. Predaval bo psiholog Kristijan Musek Lešnik.  

4. Vpis v 1. razred za šolsko leto 2023/2024 

Na Koroški Beli bo v naslednjem letu predvideno 36 prvošolčkov (21 dečkov, 15 deklic), na 

Blejski Dobravi pa 11 (7 dečkov, 4 deklice). 

5. Prijava na izbirne predmete za šolsko leto 2023/2024 

V mesecu aprilu (bolj natančno od 11. do 24. 4. 2023) se bodo učenci prijavljali na 

neobvezne (1. do 9. razred) in obvezne (7. do 9. razred) izbirne predmete za šolsko leto 

2023/2024. Prijave bodo potekale preko eAsistenta.  

V primeru, da učenec obiskuje glasbeno šolo, je obiska izbirnih predmetov oproščen.  



 

Starši postavijo še vprašanje glede izbirnega predmeta nemščina. Zanima jih, zakaj se 

predmet ne izvede vsako leto. V. d. ravnateljica razloži, da mora biti na predmet 

prijavljenih vsaj 11 učencev, da se ga lahko izvede.  

g. Markelj je podal pripombo glede izbirnega predmeta Zdrava prehrana – da se pripravljajo 

jedi, ki jih imajo otroci radi (palačinke); ni pa primerov zdravih jedi oz. bi tega moralo bit več. 

K točki 5 Predlogi, pobude in vprašanja 

1. Evakuacijska vaja v primeru plazu 

G. Mulej je izpostavil problematiko plazov, ki grozijo Koroški Beli. Svetoval je, naj se šola 

poveže s civilno zaščito ter naj naredi načrt evakuacije in obveščanja staršev. 

Šola nima izdelanega načrta evakuacije v primeru zemeljskega plazu. 

V. d. ravnateljica pove, da na šoli vsako leto izvedemo vajo evakuacije. 

SKLEP k točki 5.1: Svet staršev podaja poziv/predlog vodstvu šole, da organizira naslednjo 

vajo evakuacije v primeru plazu. 

2. Avtobusne postaje v Javorniškem Rovtu 

Ga. Seida Novak izpostavi problematiko avtobusnih postaj v Javorniškem Rovtu. Pove, da 

postaje v Javorniškem Rovtu, za razliko od postaj drugje na Jesenicah, nimajo strehe. 

Posledično morajo učenci na avtobus čakati na dežju .  

3. Papirna akcija 

Papirna akcija na Koroški Beli bo 17. in 18. 4., na Blejski Dobravi pa 24. 4. 2023.  

Starši izpostavijo, da po nekaterih šolah zbrana sredstva porazdelijo po razredih, ki jih nato 

porabijo za različne izlete, dejavnosti. V. d. ravnateljica pove, da tudi na naši šoli tisti razred, ki 

prinese največ papirja, dobi nek delež zbranih sredstev in jih nato porabi za izlet. Preostala 

zbrana sredstva gredo v šolski sklad, ki je namenjen vsem otrokom. S papirno akcijo se tako 

spodbuja skupno dobro. 

Starši predlagajo, da bi šola lahko organizirala več podobnih akcij, kjer se spodbuja skupno 

dobro. V. d. ravnateljica odgovori, da šola že sodeluje pri različnih takih akcijah (npr. čistilna 

akcija, sajenje dreves,…). 

4. Šola v naravi 

Na šoli se je pojavil problem, da se učenci prijavijo na šolo v naravi, nato pa tik pred odhodom 

odpovedujejo svojo udeležbo.  



 

Učiteljica Metka Rabič Por pove, da je šola v naravi v devetih letih obvezna samo enkrat. Vse 

ostale večdnevne dejavnosti so nadstandard in se imenujejo bivanja v naravi oz. tabori. Pove 

še, da bi se pavšalne stroške lahko zaračunalo samo v primeru, da bi z vsakim staršem posebej 

podpisali pogodbo (pogodba ne sme biti na prijavnici). Svetuje, da je potrebno premisliti, ali je 

res smiselno vsako leto organizirati bivanje v naravi.  

SKLEP k točki 5.4: V obrazec za prijavo se napiše opombo oz. opozorilo o plačilu pavšalnih 

stroškov, v primeru, da učenec v šolo v naravi oz. na bivanje v naravi ne gre. Naredi se tudi 

analiza, koliko učencev je bilo prijavljenih v šolo v naravi oz. na bivanje v naravi in na 

dejavnost niso odšli.  

K točki 6 Razpis za ravnatelja – oblikovanje mnenja o kandidatki  

Najprej je ga. Metka Rabič Por predstavila kronološki potek dogodkov in postopkov vezanih na 

odstop ravnatelja Roka Pekolja in imenovanje v. d. ravnateljice ga. Sande Zupan in potek 

postopka za izbiro novega ravnatelja. Glede na to, da je bila predstavitev ga. Zupan kot edine 

kandidatke, ki je kandidaturo za ravnateljico vložila, poslana po elektronski pošti pred sejo in 

so prisotni člani Sveta staršev potrdili, da so predstavitev prebrali, ponovna predstavitev 

ravnateljice ni bila potrebna. Člani sveta staršev so zato takoj prešli k vprašanjem za 

kandidatko za ravnateljico. 

G. Muleja je zanimalo, ali je v okviru ničelne tolerance do nasilja mišljeno le medvrstniško 

nasilje ali tudi druge oblike nasilja (kot primer je navedel nasilje učiteljev nad učencem). Ga. 

Zupan je potrdila, da bo veljala ničelna toleranca do katerekoli oblike nasilja, do katerega bo 

ali bi prišlo na šoli. Nadalje je g. Muleja zanimalo, ali se bodo v svojem sodelovanju kaj 

povezali z vrtcem. Ga. Zupan je pojasnila, da sodelovanje z vrtcem že poteka v obliki delovanja 

prostovoljstva, da vrtec občasno koristi tudi šolsko igrišče ipd. Seveda pa so možnosti za 

razširitev sodelovanja odprte. Naslednje vprašanje g. Muleja je bilo, ali veliko število 

neplačnikov ogroža likvidnostno poslovanje šole. Ga. Zupan je pojasnila, da ne. Nato pa ga je 

še zanimalo, kakšno je stališče ravnateljice do delitve/mešanja učencev v različne razrede (po 

koncu 3. razreda). Ga. Zupan je pojasnila, da zagovarja mešanje zaradi prihoda učencev iz 

podružnične šole Blejska dobrava na matično šolo. S tem so vsi otroci nekako izenačeni - 

ustvarijo se nove sredine za vse. Temu so pritrdili tudi starši učencev iz podružnične šole. 

 Ker ni bilo nadaljnjih vprašanj, sta ga. Por in ga. Zupan zapustili sejo; prisotni člani Sveta 

staršev pa so po razpravi oblikovali pozitivno mnenje o kandidaturi ga. Zupan za ravnateljico. 

Mnenje po posredovano Svetu Zavoda šole. 

 

 

 



 

 

 

Seja končana ob 20:30. 

Zapisnik je zapisala:     Predsednica Sveta staršev 

Iza Grintov      Alenka Omerzel 

        

        


